

2014 Cathay Pacific / Dragonair Calligraphy Calendar

二〇一四年國泰/港龍百福月曆

The 2014 Cathay Pacific / Dragonair Calligraphy Calendar featuring the Chinese character for Prosperity is in production and order can be placed now.

CALLIGRAPHY CALENDER

Actual size: 16¼”W x 15”H, each inserted in a matching paper envelope.

PRICE

Quantity	Unit Price	Quantity	Unit Price
1 – 99	HK\$48	200 – 299	HK\$44
100 – 199	HK\$46	300 or above	HK\$42

The above unit price is based on each order form and delivery charge to below address is included. For each additional delivery address will be charged at HK\$300 and please fill in separate order form.

Additional cost for overprinting company logo and address on every calendar page: HK\$900.

LOGO OVERPRINTING

Overprinting can be done in one colour: black or red.

Maximum size for overprinting: 3½”W x 3”H. Please supply your company logo in grey scale in either one of the following formats: 1) AI file; 2) JPG file; or 3) TIFF file (save with LZW compression). You are required to specify your preferred height or width of the submitted logo to be appeared on the Calendar. After we receive the logo file, any additional revision will be charged at HK\$100 per revision.

HOW TO ORDER

Please complete and return the form below to Cathay Pacific, together with the crossed cheque and logo file on/before 28th May 2013. Crossed cheque should be made payable to “Cathay Pacific Airways Ltd”. **Orders received after this date will not be entertained.** Order will only be processed upon receipt of payment and logo file (if overprinting is required). Once order is submitted, exchange of version, cancellation of order and refund will not be accepted. If you have any query, please contact Mr Jimi Siu at 2747 5802. Email: jimmy_siu@cathaypacific.com.

Please return the form to: **Cathay Pacific Airways Ltd.**
Hong Kong Office
Suite 1808, 18/F, Tower 6,
The Gateway, Harbour City,
9 Canton Road, Tsimshatsui, Kowloon.
Attn: Mr Jimi Siu

象徵幸福和繁榮的二〇一四年國泰/港龍百福月曆，現已付諸印製，並開始接受訂購。

百福月曆

呎吋：16¼”闊×15”高，每份月曆均以獨立紙封套包裝。

價目

訂購數量	每份售價	訂購數量	每份售價
1 – 99	港幣48元	200 – 299	港幣44元
100 – 199	港幣46元	300或以上	港幣42元

以上價目以每份訂購表格為單位，並已包括送貨往一個地址的費用。若多於一個送貨地址，每個地址會另收取費用港幣三百元，請清楚填寫另一張表格。

在每頁上加印公司商標及地址須另付港幣900元。

商標加印

只限單色 — 黑色或紅色，最大加印呎吋：3½”闊×3”高。自備的商標必須是灰階並以以下其中一個檔案格式遞交：1) AI檔；2) JPG檔；或3) TIFF檔（以LZW影像壓縮）。請清楚註明商標在月曆上所佔的高度或闊度。來檔後，如有任何更改，每次須收取附加費港幣100元正。

訂購辦法

請填妥下列表格，連同劃線支票及貴公司商標的檔案（如需加印服務），於二〇一三年五月二十八日或之前寄回本公司，劃線支票抬頭人請寫上「國泰航空公司」。逾期訂購或所需資料不齊備，恕不受理。訂購表格一經確認，本公司恕不接受任何更換、取消及退款申請。閣下如有任何查詢，歡迎致電2747 5802與蕭先生接洽。電郵：jimmy_siu@cathaypacific.com。

請把表格寄回：
國泰航空公司香港區辦事處
九龍尖沙咀廣東道9號
港威大廈第6座18樓1808室
蕭先生收



公司名稱 _____ 負責人名稱 _____
Company name: _____ Contact person: _____

送貨地址 _____
Delivery Address: _____

若多於一個送貨地址，請清楚填寫另一張訂購表格。For additional delivery address, please fill in a separate order form.

電話 _____ 圖文傳真 _____ 電郵 _____
Telephone No.: _____ Fax No.: _____ Email: _____

訂購數量 _____ 顏色 _____
Number of copies: 有商標加印 With logo overprint: _____ 紅色 Red 黑色 Black
 沒有商標加印 Without logo overprint: _____

附上支票共計 _____ 負責人簽名 _____
Total amount enclosed: _____ Signature: _____

國泰航空/港龍航空保留更改或修定以上任何條款及細則之權利。如有任何爭議，本公司保留最終決策權。

Without notice, Cathay Pacific / Dragonair may vary or modify any of the above terms and conditions. In case of dispute, the decision of Cathay Pacific / Dragonair shall be final and binding.